

7D6N 台湾南北风情 + 小琉球海岛梦想行 台南 / 屏东 / 高雄 / 南投 / 台中 / 台北 TAINAN / PINGTUNG / KAOHSIUNG / NANTOU / TAICHUNG / TAIPEI + XIAO LIUQIU ISLAND DREAM JOURNEY

Xiao Liuqiu Island

小琉球



行程次序,以当地旅社安排为准。 Sequences of Itinerary are subject to local arrangement.



# SCHEDULE

#### SINGAPORE 🛪 TAOYUAN

#### Check in Hotel

#### 

- Zhongshe Flower Market
- Vuejin Harbor (Yongcheng Theater,
- Octagonal Tower, Yuejin Harbor Catholic Church)
- 🗹 Kaitai Tianhou Temple
- Anping Old Street
- I Tainan Night Market

#### D3 TAINAN 🛱 PINGTUNG 🛱 KAOHSUING

- ☑ Xiao Liuqiu Island
- (Take a ferry from Donggang to the island)
- Glass-Bottom Semi-Submarine Experince
- Black Dwarf Cave
- **Wild Boar Trench**
- Beauty Cave
- Liuhe Night Market

#### D4 KAOHSIUNG

- Aquaculture Centre
- ✓ Fo Guang Shan Buddha Museum
- Victory Village (Shengli Star Village)
- ☑ Dagang Bridge
- ✓ Port Warehouse No.2 (KW2)
- Ruifeng Night Market

# D5 KAOHSIUNG 🛱 NANTOU 🛱 TAICHUNG

- ☑ Shao Tribe House
- Blue Castle
- Sun Moon Lake Scenic Area
- ✓ Nantou Tea Plantation
- Zing Yue Skyview Restaurant
- ✓ Taichung Night Market

#### D6 TAICHUNG 🛱 TAIPEI

- ☑ Tianlu Art Centre
- Pineapple Cake DIY Experience
- ✓ Taipei 101 (Observatory Ticket at own expense)
- Wufenpu Wholesale Garment Market
- ☑ Raohe Night Market
- D7 TAIPEI 국 SINGAPORE
- ★ ★ ★ ★ ★ ↓

  6 Breakfast / 5 Lunch

  Special Cuisine:
  Yuye Hot Pot
  Taiwanese Cuisine
  Clay Roast Chicken

# TOURIST ATTRACTIONS:

(MOB)

(B/L/-)

(B/L/-)

(B/L/-)

(B/MOB)

Anping Old Street - Also known as "Taiwan's First Street," is one of the oldest streets in Tainan. The street features well-preserved red-brick houses and historical charm. It offers a wide variety of local snacks and delicacies, making it an ideal place to leisurely stroll and enjoy the traditional flavors of Tainan.

#### **PINGTUNG** /

Xiao Liuqiu Island - Located off Pingtung County, is Taiwan's only coral island, famous for its scenic beauty and abundant marine life. Visitors can spot sea turtles, explore attractions like Black Ghost Cave, Beauty Cave, and Wild Boar Ditch, or enjoy glass-bottom boat tours. Cycling around the island and snorkelling are excellent ways to experience its natural wonders, making it an ideal destination for family trips.

#### KAOHSIUNG

- ◆ Dagang Bridge Is Taiwan's first horizontal rotating bridge and the longest cross-harbour rotating bridge in Asia. Inspired by seashells and dolphins, its design resembles a large sailboat. Normally, the bridge is connected to the road, allowing pedestrians and cyclists to pass. However, when it rotates, the bridge separates from the road and stands alone over the harbour.
- ◆ Port Warehouse No.2 (KW2) A revitalized historic warehouse at Kaohsiung Port, KW2 integrates cultural creativity, dining, and exhibitions in a minimalist waterfront space. Showcasing local artisans and renowned Taiwanese brands, it offers visitors a unique blend of leisure, cuisine, and scenic harbour views — a vibrant cultural landmark in the port area.

#### NANTOU

Sun Moon Lake - It is the largest lake in Taiwan, renowned for its stunning scenery. The lake is divided into two parts: the circular section represents the sun, while the crescent-shaped section represents the moon, giving it the name "Sun Moon Lake."

#### TAICHUNG

 Zhongshe Flower Market - Is a popular floral attraction known for its vibrant seasonal blooms. Expansive flower fields create picturesque scenery, making it a must-visit spot for photography and romantic outings.

#### TAIPEI

- ◆ **Taipei 101** The tallest building with a mega five-story shopping mall, occupying seven floors of the Financial Centre is the Taiwan stock exchange. You can also take a quick lift to 89th floor observatory at own expense.
- Raohe Night Market A popular Taipei night market known for delicious street food like tofu pudding, stinky tofu, oyster vermicelli, and stir-fried crab legs, along with affordable fashion and accessories. A must-visit spot for food and shopping.

# $\star \star \star \star \star \star^{zz} \blacksquare \star \star \star \star$

#### HOTEL OR SIMILAR (6 NIGHTS)

- Taoyuan Century Hotel or Similar Class
- ✓ Kaohsiung FX Inn or Similar Class
- Taipei Star Hotel or Similar Class
- ✓ Taipei Happiness Inn Hotel or Similar Class
- x 1 Night x 3 Nights x 1 Night
- x 1 Night

# NO OPTIONAL TOUR

Disclaimer: Due to Covid-19 travel restrictions, local / religious festivals, public holidays, weather condition, transport technical issue, acts of nature, Golden Destinations reserved the right to alter the sequence or change, amend or alter the itinerary if necessary, with or without prior notice. Remark: There will be no refund or replacement if the tour logistic affected by the above issue. All pictures are for illustration purpose only.



## ▶ 精简行程

#### 新加坡 🛪 桃园 第一天 (机上用餐) ☑ 入住酒店 桃园 🛱 台中 🛱 台南 第二天 (早/午/ ☑ 中社观光花市 ☑ 月津港历史街区 (永成戏院,八角楼,月津港天主堂) ☑ 开台天后宫 ☑ 安平老街 ☑ 台南夜市 台南 🖶 屏东 🖶 高雄 第三天 (早/午/-) ☑ 小琉球(东港搭船进岛) ☑ 玻璃船半潜艇体验 ☑ 乌鬼洞 ☑ 山猪沟 ☑ 美人洞 ☑ 六合夜市 第四天 高雄 (早/午/-) ☑ 水产养殖中心 ☑ 佛陀纪念馆 ☑ 胜利星村 ☑ 大港桥 ☑ 栈二库KW2 ☑ 瑞丰夜市 高雄 🖶 南投 🖶 台中 笛石天 (早/午/-) ☑ 邵族之家 ☑ 蓝色城堡 ☑ 日月潭风景区 ☑ 南投茶园 ☑ 星月天空景观餐厅 ☑ 台中夜市 台中 🛱 台北 第六天 (早/午/-) ☑ 天禄艺术中心 ☑ 凤梨酥DIY ☑ 台北101 (登顶自费) ☑ 五分埔 ☑ 饶河夜市 台北 🛪 新加坡 第七天 (早/机上用餐) 购物站 \* \* \* \* ✔ 天禄 ✓ 珍珠 茶叶 山地特产 $\star$ $\star$ $\star$ ✓ 6早餐/5午餐 风味餐: 羽叶火锅 海鮮料理 台式料理 瓮窑鸡

#### 观光景点:

## 台南

◆ 安平老街 – 又称台湾第一街,是台南最古老街道之一。保留红砖老屋,街道古色古香,美食小吃丰富,适合散步品尝在地美食。

#### 屏东

◆ 小琉球 – 位于屏东县外海,是台湾唯一的珊瑚礁岛。岛上风景优美 ,海洋生态丰富,游客可以近距离观赏海龟。著名景点有乌鬼洞、 美人洞、山猪沟等。在这里可骑车环岛、浮潜或搭乘玻璃船欣赏美 丽的海底世界,特别适合亲子同游。

#### 高雄

- ◆ 大港桥 是全台首座水平旋转桥,也是亚洲最长的跨港旋转桥。桥 身以贝壳和海豚为灵感,造型像一艘大帆船。平时桥面与路面连接 ,供行人和脚踏车通行,但在旋转时,桥面会切断通路,独自伫立 在海港上。
- ◆ 栈二库KW2 结合了仓库简约风格,各界的职人和台湾代表品牌 ,在具有百年历史的场域内共同创作和展示。提供文创展览、餐饮 美食及美丽海景,这里是高雄港滨海生活的新体验场所。

#### 南投

◆ 日月潭 – 是台湾最大的湖泊,以其壮丽的景色闻名。湖泊分为两部分: 圆形的部分代表太阳,弯月形的部分代表月亮,因此得名"日月潭"。

### 台中

中社观光花市 – 是知名花卉观光景点,四季种植不同花卉,大片五彩花海绽放,花田美景超好拍,是浪漫打卡必访之地。

#### 台北

- ◆ 台北101 这座最高的建筑拥有一个五层的大型购物中心,占据金融中心的七层楼,其中还包括台湾证券交易所。您还可以自费搭乘 电梯前往第89层的观景台。
- 饶河夜市 台北人气夜市,街道热闹、摊位林立,美食选择丰富。 招牌小吃有豆花、麻辣臭豆腐、蚵仔面线、生炒蟹脚、焗烤马铃薯等,样样诱人。夜市还有各式服饰、鞋包等平价流行商品,吃喝逛街一次满足,绝对不容错过.

# ★ ★ ★ ★ ★ Z<sup>2</sup> 酒店住宿(6晚) ✓ 桃园蜜月世纪酒店或同级 × ★ ★ ★ ★ × 1 晚 ✓ 星漾商旅或同级 ✓ 星漾商旅或同级 × 1 晚 ✓ 幸福赞酒店或同级 × 1 晩

#### 无自费项目

免责声明:由于新冠肺炎疫情旅行限制当地/宗教节日,公众假期,天气状况,交通等情况,自然灾害,必要时黄金旅程保留对行程进行适当调整(调整景点游览顺序) 以确保行程顺利进行,会或否事先通知。

备注:如果旅游行程受到上述问题的影响,将不予退款或更换。图片仅供参考。

**General Information** 

# · 台湾 TAIWAN ·

\*\*\*\*

货币 Currency	New Taiwan Dollar - TWD 新台币 – TWD	信用卡 Credit Card		》,以延长你的信用卡额度 cards such as Visa and Master y widely used.
货币兑换率 Exchange Rate	100 TWD = MYR 14 100 新台币 = 马币 14 "Subject to currency of the day**以当天正率为准*	拨号代码 Dial Code	Taiwan 台湾	: +886 : <b>+886</b>
电压 Voltage	Voltage - 110 V 电压 – 110伏特	插座 Power Socket	类型 / Type C – 丙 类型 / Type I – 八	両脚扁型插头 / 2 flat blade pin 「小圆脚插头 / 2 round pin 字扁型脚 + 接地孔 / 3 Oblique flat ade pin "V-Shape"
时差 Time Different	Taiwan (Taipei) - No time different with Malaysia 台湾(台北)时间与马来西亚时间 标准时无相差	行李托运 Luggage Allowance	not more than 23 than 7kg	ire entitled to check in 1 luggage of Bkg and a hard carry bag not more 件不超过7公斤的手提行李上机, 超过23公斤
气候 Weather	Spring 春季       Summer 3         3月 - 5月       6月 - 8月         Mar to May       Jun to Aug         5℃ - 24℃       20℃ - 32℃	9) J S	utumn 秋季 月 – 11月 ep to Nov 7℃ - 9℃	Winter 冬季     12月 - 2月     Dec to Feb     11℃ - 0℃ *Subject to weather of the day**以当天气报告为准*
飞机型号 Aircraft Type	A350-900			
Departure Da 出发日期:	ite:	Flight: 航班行程:		
Tour Fare: 团费:		Airport Tax & Fue 机场税及燃油附加	-	
Tipping: 小费:		Agent Collection 旅行社代收费:	Fee:	
<b>Visa:</b> 签证:		Travel Insurance: 旅行保险:		
		TOTAL : 总数:		
G	GD Partner:			

Operated By ICE HOLIDAYS SDN BHD (230643-X) KPK/LN:2441